
 

1/17 

 

      
 

voorstel 

 

 

 

      
 Raadsbrief   
     
 Datum 20 mei 2025 

 

 
 
   

       
      

Onderwerp Voorjaarsmoment 2025 - moties en toezeggingen 
Versienummer 1.0 

 
Portefeuillehouder Paul Guldemond 

 
Samenvatting 
In het voorjaarsmoment geeft het college aan wat haar voorstel is voor de afdoening van de moties en 
toezeggingen.  
 
Bijlagen 
N.v.t 
 
Openbaarheid 

 Openbaar 
 Geheim 

 
 
 
 
 
 
 
Wij stellen u voor kennis te nemen van: 
• de voorgestelde wijze van afdoening van de moties en toezeggingen die in deze raadsbrief zijn 

opgenomen.    
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Inleiding 
Als onderdeel van het Voorjaarsmoment 2025 geeft het college aan wat haar voorstel is voor de 
afdoening van de moties en toezeggingen.  

Kader 
Niet van toepassing. 

Kernboodschap 

1 Hieronder zijn de moties opgenomen:  
 

ID uit Ibabs: 638  
Onderwerp: M10-2 Betaalbare energietransitie 
Verzoek: De motie roept het college op: 

• Bij de uitwerking van het energiefonds alle mogelijke opties qua voeding 
van dat fonds te beschouwen, onder andere maar niet uitsluitend: 
bijdragen vanuit grootschalige initiatieven, een gemeentelijke bijdrage en 
financiering vanuit het bedrijfsleven, Rijk of provincie;  
• Qua doelbesteding in ieder geval uit te werken hoe inwoners direct 
(bijvoorbeeld via renteloze leningen of via subsidies) of indirect 
(bijvoorbeeld door het aanjagen en ondersteunen van lokale coöperaties) 
aanspraak kunnen maken op middelen uit het fonds zodat de 
energietransitie voor iedereen betaalbaar is. • De lat hoog te leggen: een 
energiefonds na te streven waarmee een wezenlijke bijdrage aan de 
betaalbaarheid van de energietransitie gegeven kan worden. 

Toelichting: In de Zwolse Isolatie & besparingsaanpak 2025-2030 is (mede ook op 
advies van het Burgerberaad Klimaat) aandacht voor de groep Zwolse 
woningeigenaren die de verduurzamingsmaatregelen niet kan betalen. De 
groep woningeigenaren met een inkomen tot 150% van het sociaal 
minimum wordt ontzorgd door Warm Thuis. Voor hen, maar ook voor 
andere woningeigenaren die moeite hebben met het nemen van 
duurzame stappen en de financiering hiervan is de gemeente 
voornemens om een voorschietfonds in te richten en werken we aan een 
netwerk van onafhankelijke financiële ondersteuning. Hiermee werken we 
aan betaalbaarheid van verduurzaming voor iedereen.  

 
ID uit Ibabs: 639  
Onderwerp: M10-3 Monitoring sociale en economische effecten 
Verzoek: De motie roept het college op: 

- Bij toekomstige projecten in de energietransitie een analyse op te nemen 
van de sociale en economische doelstellingen van het project;  
- De raad te informeren over de definiëring en uitwerking van deze 
sociaaleconomische doelstellingen. 

Toelichting: De raad ontvangt elk half jaar de energiemonitor. Deze monitor wordt 
doorontwikkeld waarbij in elke volgende versie aanvullende informatie is 
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toegevoegd. De eerstvolgende monitor wordt in het tweede kwartaal 2025 
naar de raad verstuurd. Hierbij zijn de doelen opgenomen zoals ze zijn 
vastgelegd door de raad. De doelen rondom betaalbaarheid worden met 
name ingevuld door het project warm thuis en de isolatie-aanpak. Deze 
aanpak is inmiddels naar de raad verzonden. Daarnaast worden bedrijven 
ondersteund middels een energieloket, meerjarenverduurzamingsplannen 
en netcongestie. De resultaten hiervan worden ook opgenomen in de 
halfjaarlijkse monitor 

 
ID uit Ibabs:      709 
Onderwerp (bij moties 
incl nummer):   

M-13 Pop-up groen in Assendorp 

Verzoek:  De motie roept het college op:  
Te onderzoeken of er interesse is bij de inwoners van Assendorp om de 
busremise (tijdelijk) -naar eigen inzicht en in overleg met de gemeente 
invulling te geven, en hierover op korte termijn in gesprek te gaan met de 
eigenaar van de grond (NS);  

Toelichting:  De afgelopen tijd hebben we vanuit Zwolle meerdere gesprekken met NS 
gevoerd over mogelijk gebruik van dit terrein. De NS geeft aan dat de grond 
op dit moment al verpacht wordt aan een derde partij, waardoor gebruik op 
korte termijn niet mogelijk is. Daarnaast spelen er binnen NS ook zaken 
rondom dit terrein op de wat langere termijn, waardoor zij zich nu niet 
(verder) willen binden. Het gebruik van dit terrein door inwoners van 
Assendorp in combinatie met pop-up groen in de wijk is daardoor op dit 
moment niet mogelijk. 

 
ID uit Ibabs: 774  
Onderwerp: M11 Warme lessen voor warmtenetten in Zwolle 
Verzoek: De motie roept het college op: 

- Bij de verkenning Organisatie van de Warmteketen¬—in aanvulling op 
stakeholders (waaronder nutsbedrijven) die betrokken zijn bij de 
verkenning Warmtegids en ontwikkeling geothermiebron—afnemers van 
bestaande warmtenetten te betrekken (Breecamp, Muziekwijk, 
Spoorzone) en nadien aan de deelnemers terug te koppelen hoe hun 
ervaringen verwerkt zijn - In de uitwerking van de verkenning ook te kijken 
naar hoe en op welke termijn bestaande warmtenetten verduurzaamd 
kunnen worden binnen een organisatie die aansluit op wat te verwachten 
is van nieuwe warmtenetten in termen van transparantie en 
eigenaarschap (conform uitwerking van de Warmtewet 2.0) - Daarin ook 
een scenario te verkennen waarin geen concessie wordt afgegeven maar 
aanbieders met elkaar concurreren - Hierover aan de raad terug te 
koppelen bij de Warmtegids 

Toelichting: Sinds het aannemen van deze motie is er op het gebied van de 
warmtetransitie en de wetgeving daaromtrent veel gewijzigd. De 
gemeente heeft een Warmtebedrijf opgericht en is daar zelf 100% 
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aandeelhouder van, hierdoor heeft zij zelf de regie over de wijze waarop 
nieuwe warmtenetten geëxploiteerd worden.  Als het gaat om het 
verduurzamen van bestaande netten zal in de nieuwe Wet collectieve 
Warmte worden opgenomen aan welke normen een warmtevoorziening 
moet voldoen. Bij of krachtens algemene maatregel van bestuur worden 
regels gegeven over: a. de gemiddelde toegestane uitstoot van 
broeikasgassen die jaarlijks ten gevolge van de levering van warmte aan 
verbruikers door een aangewezen warmtebedrijf in een warmtekavel is 
toegestaan, waarbij een onderscheid kan worden gemaakt tussen een op 
het moment van inwerkingtreding van dit artikel bestaande dan wel een 
nog aan te leggen of uit te breiden collectieve warmtevoorziening; b. de 
wijze waarop de uitstoot van broeikasgassen wordt berekend en 
vastgesteld. De verwachting is dat de Wcw zal worden vastgesteld op 1 
januari 2026. Met deze invulling wordt voorgesteld deze motie af te doen. 
 

 
ID uit Ibabs:   1016 
Onderwerp: M10-11 Goede aandacht voor hoogbouw onder de 25 meter  
Verzoek: • Te onderzoeken of het mogelijk is een checklist te gaan hanteren bij 

bouwprojecten onder de 25 meter;  
• De Raad de uitkomsten van dit onderzoek eind 2021 te doen 

toekomen. 
Toelichting: De stedenbouwkundige kwaliteit en daarmee ook de bouwhoogte is een 

onderdeel dat altijd aan bod komt bij het maken van ruimtelijke plannen. 
De bouwhoogte is, op basis van de specifieke eigenschappen van een 
locatie of gebied, een vast onderdeel bij een te maken Ruimtelijk 
OntwikkelPlan (ROP) en daaruit volgend een wijziging op het 
Omgevingsplan. De impact van hoogbouw is vooral boven de 25 meter 
van toepassing in gebieden waar dat volgens de Omgevingsvisie mogelijk 
is. Daarom is het opstellen van een hoogbouweffectrapportage vanuit de 
Zwolse Omgevingsvisie een vereiste bij planontwikkelingen met een 
bouwhoogte van hoger dan 25 meter.   

 
ID uit Ibabs:   1036 
Onderwerp: M6-1 De hangende tuinen van Zwolle 
Verzoek:  De motie roept het college op:  

Samen met de NS te onderzoeken of voor de parkeergarage een verticaal 
groen beplante façade kan worden geplaatst zodat deze aansluit bij het 
groene karakter van het Stationsplein, Westerlaan en de Passerelle 

Toelichting:   Het college werkt samen met NS aan de plannen voor de opwaardering van 
de binnen- en buitenkant van de Westerlaangarage. De mogelijkheid van 
een verticaal groen beplante façade wordt opgenomen in het 
beeldambitiedocument voor de garage.   

 
ID uit Ibabs:           1082 
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Onderwerp: M9-1 Woning doorstroom in Holtenbroek n.a.v. bouwen woningen in 
Zwarte Waterzone 

Verzoek: -de effecten van de pre-sale op de doorstroom te monitoren 
Om de raad over de uitkomsten van de monitoring te infomeren kort nadat 
de verkoop en de inschrijving voor de huurwoningen is afgerond 
Om de raad te informeren over de uitkomsten van de afstemming van de 
woningcorporaties over de mogelijkheid vrijgekomen sociale 
huurwoningen eerst aan inwoners van Holtenbroek aan te bieden. 

Toelichting: In maart 2024 heeft het college besloten pas op de plaats te maken met 
de herontwikkeling van de Zwarte Waterzone. Daarna is door de 
gemeente gestart met een heroriëntatie waarover (raadsbrief van 14 
januari) de raad is geïnformeerd, Het verzoek is gebaseerd op het oude 
stedenbouwkundig plan en gezien de heroriëntatie niet afgedaan. Bij de 
raadsbehandeling over de resultaten van de heroriëntatie wordt de motie 
meegenomen in de besluitvorming.  

 
ID uit Ibabs:   1120 
Onderwerp: Motie M8-1 Een school zonder boeken is als een lichaam zonder ziel 
Verzoek: Roept het college op: 

- bij de voorbereiding op de vernieuwde versie van het IHP in relatie tot de 
Strategische Onderwijsagenda te onderzoeken op welke manier het 
bevorderen van lezen kan worden opgenomen in het IHP en de 
bevindingen hierover voor de behandeling van het vernieuwde IHP aan de 
raad voor te leggen; 

Toelichting: Dit is geen onderwerp voor het IHP. Iedere Zwolse school heeft ruimte 
voor een schoolbibliotheek. Het inhoudelijk beleid aangaande de 
schoolbibliotheek loopt via de Stadkamer.  

 
ID uit Ibabs: 1219 
Onderwerp: M-19 Energielening verruimen en verbreden vanuit vertrouwen 
Verzoek: De motie roept het college op:  

-Wanneer persoonlijke gegevens van inwoners worden gevraagd, hierbij 
niet te overvragen en uit te gaan van vertrouwen.  
- De gemeenteraad tijdig voor de besluitvorming van de perspectiefnota 
2024-2028 te informeren hoe dit is ingevuld. 

Toelichting: Bij het aanvragen van de subsidie Woningisolatie worden geen 
overbodige gegevens uitgevraagd, zoals bijvoorbeeld inkomen. De factuur 
van de werkzaamheden waarvoor subsidie wordt aangevraagd moet wel 
worden aangeleverd. De gemeente controleert niet iedere aanvraag, maar 
doet dit steekproefsgewijs. Bij het aanvragen van Warm Thuis wordt de 
inwoner gevraagd naar het inkomen, omdat Warm Thuis er is voor 
huishoudens met een inkomen tot 130%. Bij het aanmelden hoeft geen 
bewijs hiervan overlegd te worden. Dit is alleen nodig als 
woningeigenaren de grote isolerende maatregelen aanvragen bij de 
gemeente. 
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ID uit Ibabs: 1305  
Onderwerp: M-16 Inwonersinitiatieven als partner in de energietransitie 
Verzoek: De motie roept het college op: Om bij de begroting 2024 een voorstel aan 

de raad voor te leggen zodat de inwonersinitiatieven in de twee 
focuswijken in de warmtetransitie (Holtenbroek en Aalanden) in 2024 al 
een sterkere start kunnen maken. 

Toelichting: In de projectbegroting van het project Holtenbroek/Aa-landen is in 2024 
budget gereserveerd voor de ondersteuning van de twee 
inwonersinitiatieven: Duurzaam Holtenbroek en Groene AA. Aan beide 
initiatieven is in 2024 €50.000 (per initiatief) beschikbaar gesteld 
(uitgekeerd) om een sterke start te kunnen maken. Vanwege het belang 
van deze initiatieven is die lijn ook in 2025 doorgezet, waarin deze 
financiële ondersteuning is gecontinueerd. Echter is een financiële impuls 
wat ons betreft niet voldoende om samen de energietransitie in de wijk 
mogelijk te maken. We hebben beide initiatieven daarom in 2024 nauw 
betrokken bij de totstandkoming van de concept-warmteplannen voor 
beiden wijken. Daarnaast zijn we gezamenlijk opgetrokken in de 
bijeenkomsten in de wijken om inwoners te activeren, voor te lichten en te 
betrekken. Ten slotte is op dit moment een extra subsidieregeling 
Warmtetransitie bewonersinitiatieven in voorbereiding waarbij er extra 
middelen beschikbaar komen om bewonersinitiatieven in de hele stad en 
daarmee ook mogelijk in Holtenbroek / Aa-landen. Met deze invulling 
wordt voorgesteld deze motie af te doen. 

 
ID uit Ibabs:         1306 
Onderwerp: M-18 Verbeter de luchtkwaliteit rondom A28 
Verzoek: De motie roept het college op: 

• in gesprek te gaan met Rijksoverheid en Rijkswaterstaat om de 
maximale snelheid op de A28 tussen Zwolle-Zuid en de afslag 
Dalfsen/Ommen op 80 km/u te stellen;  
• De Rijksoverheid tevens te verzoeken in de toekomst regelmatig 
intensief op dit traject te controleren - bij voorkeur middels een 
trajectcontrole;  
• De geluidswallen te vergroenen om ook zo bij te dragen aan de 
luchtkwaliteit in Zwolle;  
• De raad uiterlijk eind 2023 te informeren over de voortgang van de 
gesprekken. 
 

Toelichting: • Rijkswaterstaat gaat intern bespreken om de maximale snelheid op de 
A28 tussen Zwolle-Zuid en de afslag Dalfsen/ Ommen op 80 km/u te 
stellen 

• De locaties voor trajectcontroles worden door het OM  vastgesteld in 
overleg met Rijkswaterstaat en de ministeries van Justitie en 
Veiligheid en Infrastructuur en Waterstaat. Alle beschikbare systemen 
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zijn op dit moment aan een locatie toegewezen. Momenteel is het OM 
bezig met het aanbesteden van nieuwe trajectcontrolesystemen ter 
vervanging van de huidige systemen. Deze zullen de komende jaren 
grotendeels worden vervangen. Als er ruimte komt voor meer locaties, 
dan is dit pas vanaf 2028. Hier moet het Rijk dan aanvullende 
financiering beschikbaar voor stellen. We blijven het belang van 
handhaving op dit traject agenderen.  

• Rijkswaterstaatgaat als beheer over het vergroenen van de 
geluidswallen. Het beleid binnen Rijkswaterstaat is om geen groen 
meer aan te brengen op geluidswallen. Deze afweging is gemaakt 
omdat groen op geluidswallen extra onderhoud, kosten en 
verkeershinder met zich meebrengt. 

 
ID uit Ibabs:  1322 
Onderwerp: M-21 Hittelabels 
Verzoek: Verzoekt het college: 

- Te onderzoeken of hittelabels van de NKWK ook kunnen worden 
geïmplementeerd en van toegevoegde waarde zijn in onze gemeente; 
- De toepasbare resultaten te koppelen aan het uit te werken hitteplan 

Toelichting: Bij de uitwerking van het hitteplan worden de hittelabels nader 
onderzocht. Uit navraag intern en bij de GGD is weinig animo voor een 
aanvullend hittelabel bovenop de bestaande informatie zoals hittestress- 
en koelteplekken kaarten en de bestaande energielabels (die ook een 
indicatie geven van de bestendigheid tegen hitte). Er is een duidelijke 
voorkeur om meer inspanning te zetten op inwoners bereiken, faciliteren 
en stimuleren om zich te weren tegen extreme hitte.  
 

 
ID uit Ibabs: 1355  
Onderwerp: M-12 Grip op de Energietransitie 
Verzoek: De motie roept het college op:  

• Een 'Halfjaarrapportage Energietransitie' op te stellen waarin de Raad 
aan de hand van de Planning & Control cyclus (tijdens de PPN en 
Begroting) wordt geïnformeerd over de voortgang van het klimaatbeleid 
op projectniveau, met betrekking tot 'Zwolle klimaatneutraal in 2040';  
• In deze Halfjaarrapportage Energietransitie expliciet in te gaan op de 
financiering van de energietransitie op de korte, middellange en lange 
termijn. 

Toelichting: De raad ontvangt elk half jaar de energiemonitor. Deze monitor wordt 
doorontwikkeld naar aanleiding van de wens van de motie waarbij in elke 
volgende versie aanvullende informatie is toegevoegd. De eerstvolgende 
monitor wordt in het tweede kwartaal 2025 naar de raad verstuurd. De 
monitor wordt aangevuld met een raadsbrief waarin we brief duiding 
geven aan de resultaten en de voortgang en ook geven we aan welke 
ontwikkelingen we nog doorvoeren in de monitor.  



 

8/17 

 

      
 

voorstel 

 

 

 

      
 Datum 20 mei 2025    

 
ID uit Ibabs:         1356 
Onderwerp:    M-16 Digitale toegankelijkheid 
Verzoek:   De motie roept het college op:   

 - Om de websites en apps van de gemeente Zwolle op korte termijn 
digitaal toegankelijk te maken  
- Een richtlijn of werkplan op te stellen om elke website of app van de 
gemeente bij lancering digitaal toegankelijk te laten zijn 
- Hierover voor de zomer van 2024 te rapporteren aan de raad 

Toelichting:   Als gemeente hechten we aan digitale toegankelijkheid en vinden we het 
belangrijk dat alle inwoners ook digitaal mee kunnen doen. Digitale 
toegankelijkheid is nooit af. We zijn ook dit jaar bezig met de 
doorontwikkeling van onze websites en apps. Hierbij geven we telkens 
prioriteit aan digitale toegankelijkheid. We werken hiervoor nauw samen 
met leveranciers en externe auditbureaus.  
  
Bij ontwikkeling van websites wordt gewerkt aan de normen uit de Wet 
digitale overheid (Wdo), uitgewerkt in het Besluit digitale 
toegankelijkheid overheid. Deze normen worden direct na livegang van 
een nieuwe website door een externe auditpartij gecontroleerd.  
  
Wat we al deden:  

• We pasten onze online huisstijl, structuur en techniek van 
meerdere websites aan, om zo beter gebruikt te kunnen worden 
voor mensen met een beperking.  

• We vervingen veel slecht toegankelijke pdf-bestanden met 
toegankelijke, digitale oplossingen.  

• We verbeterden de toegankelijkheid van de website door 
toevoeging van een vertaalmodule aan Zwolle.nl voor 30 
verschillende talen.  

  
We hebben organisatiebrede werkafspraken voor digitale 
toegankelijkheid, met specifieke instructie voor webredacteuren. Deze 
werkafspraken passen we bij elke wijziging op een website toe. Ook 
vanuit het inkoopproces worden eisen gesteld aan digitale 
toegankelijkheid.  
  
De status van de digitale toegankelijkheid van al onze websites hebben 
we vastgelegd op toegankelijkheidsverklaring.nl. Ook in 2025 zijn we 
bezig met het doel om alle websites van Zwolle in het register een B- of 
A-status te laten verkrijgen of te behouden. 
 

 
ID uit Ibabs:   1398 
Onderwerp:  M2-Handhaven Wet goed verhuurderschap 
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Verzoek: I. Spoort het college aan de Wet Goed Verhuurderschap naar letter en 
geest na te leven en foute verhuurders krachtig aan te pakken.  II. 
Verzoekt het college om 2 maal per jaar aan de gemeenteraad te 
rapporteren over het aantal meldingen en de wijze waarop de gemeente 
deze heeft afgedaan. 

Toelichting: Afgedaan met de Woonbrief 2024 
 

ID uit Ibabs:         1401 
Onderwerp:    M- 12 Ervaringsdeskundigen 
Verzoek:   De motie roept het college op:   

- Om een plan van aanpak op te stellen in Q1 2025 om te komen 
tot het toepassen van ervaringskennis en ervaringsdeskundigen 
bij de gemeentelijke organisatie.  

- En dat plan van aanpak mee te nemen in de Voorjaarsnota 
2025-2029. 

Toelichting:   Ervaringsdeskundigheid als onderdeel van een inclusieve 
organisatie 
De uitvoering van de motie ervaringsdeskundigen richt zich op het 
bevorderen van een divers en empathisch personeelsbestand binnen de 
gemeente Zwolle. We zien dat we dit vooral kunnen bereiken door 
ervaringsdeskundigheid op te nemen als integraal onderdeel van ons 
personeelsbeleid, waarbij de waarde van levenservaring en het 
vermogen om emoties te herkennen en in te spelen op de behoeften van 
inwoners centraal staat. 
  
Ervaringsdeskundigheid wordt gezien als een breed inzetbare 
vakbekwaamheid die bijdraagt aan het verlagen van drempels voor 
inwoners om hulp te vragen en zorgt voor een meer toegankelijke en 
menselijke benadering van onze dienstverlening, zónder dat dit altijd 
betekent dat er een aparte functie ervaringsdeskundige nodig is. 
  
Deze benadering vraagt extra aandacht bij onze werving, selectie en 
onboarding, zodat we optimaal ruimte kunnen bieden aan deze vorm 
van deskundigheid en tegelijkertijd zorgen voor een goede aansluiting 
op het werk in de praktijk. 
  
Integratie in bestaand beleid 
We geven invulling aan de motie door ervaringsdeskundigheid 
structureel op te nemen in onze bredere aanpak van inclusieve werving 
en selectie. Daarbij richten we ons op het actief betrekken van 
kandidaten met relevante ervaringskennis, met name op functies waarbij 
direct contact met inwoners centraal staat. 
  
Deze benadering sluit goed aan bij het programma Menselijke Maat, 
waarin binnen het sociaal domein al wordt gewerkt met 
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ervaringsdeskundigen. Door dit breder toe te passen, versterken we 
onze ambitie om als organisatie toegankelijker en herkenbaarder te zijn 
voor álle inwoners. 

 
ID uit Ibabs:           1409 
Onderwerp: M-28 Subsidieregister 
Verzoek: De motie roept het college op: 

Inzicht te verstrekken ten aanzien van verleende subsidies en ten 
aanzien van de mate waarin de subsidies bijdragen aan de 
doelrealisatie om de uitvoering van het beleid transparant en 
controleerbaar te maken door het realiseren van een openbaar 
(subsidie)register in 2025. 

Toelichting: Vanaf 2025 zal na afloop van elke kwartaal een overzicht van alle 
subsidieverleningen worden gepubliceerd op de website van gemeente 
Zwolle. De volgende gegevens worden in het Susbidieregister 
opgenomen: 
- Grondslag van de verlening/naam van den subsidieregeling; 
- Het (unieke) aanvraagnummer; 
- De volledige naam van het bedrijf/ de organisatie, die de subsidie 

ontvangt; 
- De hoogte van de verleende subsidie; 
- Dagtekening verleningsbeschikking; 
- Hoogte vastgestelde subsidie 
- Dagtekening vaststellingsbeschikking 

 
Het is de bedoeling dat we in de loop van de tijd verkennen hoe we het 
subsidieregister verder kunnen verrijken door een duidelijke koppeling 
te maken met beleidsvelden en/of programma’s. Hiermee willen we het 
register niet alleen inzichtelijker maken, maar ook beter laten 
aansluiten om naast transparantie in subsidieverlening ook meer zicht 
te bieden op de bijdrage van subsidies. Gezien de complexiteit en de 
noodzakelijke context die doelrealisatie vraagt – en de verschillen 
tussen subsidieregelingen – zal het niet lukken om al deze gegevens in 
een subsidieregister te vermelden. We zullen – in een gefaseerde 
aanpak- onderzoeken in hoeverre dit mogelijk is. 

 
ID uit Ibabs:       1411 
Onderwerp: M32 Voor het creëren van (meer) groene parkeerplekken in Zwolle 
Verzoek: Verzoekt het college van burgemeester en wethouders: 

• Groene parkeerplekken op te nemen in het bredere pakket van 
maatregelen met betrekking tot Klimaatadaptatie en stedelijke 
vergroening. 
• De evaluatie van de pilot in Aa-landen te gebruiken om te bepalen in 
hoeverre bij toekomstige projecten integraal te kijken en af te wegen waar 
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groene parkeerplekken interessant en relevant kunnen zijn, mede op 
basis van kosten-batenanalyses. 
• De gemeenteraad te informeren over de voortgang en bevindingen van 
de integratie van groene parkeerplekken in het klimaatadaptatiebeleid. 

Toelichting: Groene parkeerplekken zijn opgenomen in het puntensysteem voor 
natuurinclusief bouwen als maatregel voor verhardingen. Zie hier het 
document over puntensysteem: exb-2024-23836.pdf 
Dit puntensysteem is onderdeel van het groen en recreatiebeleid (waarin 
het groene deel van het klimaatadaptatiebeleid is opgenomen) maar het is 
niet dwingend vastgesteld. Dit puntensysteem kunnen we nu dus niet 
afdwingen bij ontwikkelingen. Groene parkeerplekken nemen we altijd 
mee als mogelijkheid in het vernieuwen van de bestaande stad. Hierbij 
baseren wij ons onder andere op de evaluatie van de pilot Aa-landen. 
Daarin is geleerd dat toepassen van groene parkeerplekken bij hoge 
parkeerdruk en weinig zonlicht niet goed tot ontwikkeling kunnen komen.   

 
ID uit Ibabs:  1494 
Onderwerp: M-28 Vaccinatiegraad als indicator 
Verzoek: Verzoekt het college:  

- Voortaan de vaccinatiegraad van Zwolle op te nemen als indicator bij 
het programma 1.1.2 Vitaal en gezond om sturing op te hebben. 

Toelichting: De indicator vaccinatiegraad wordt toegevoegd aan de indicatoren bij 
programma 1.1.2 bij de begroting 2026. Dit is mogelijk, omdat de GGD 
recent heeft aangegeven jaarlijks rapportages aan te leveren met 
betrekking tot de vaccinatiegraad rijksvaccinatieprogramma. 

 

Hieronder zijn de toezeggingen opgenomen:  
 

ID uit Ibabs: 519 
Onderwerp: Mogelijkheden organiseren burgertop + advies invoering burgerpanels bij plannen 

voor windmolens/zonneparken 
Verzoek: Op 1 februari 2021 is toegezegd door de wethouder Spaans: 

De wethouder zal de raad in het derde kwartaal van 2021 informeren over de 
mogelijkheden om een burgertop te organiseren en betrekt daarbij ook het advies 
van de commissie Brenninkmeijer over de invoering van burgerpanels bij plannen 
voor windmolens en zonneparken. 

Toelichting: Inmiddels heeft de door de raad geïnitieerde burgerberaad advies uitgebracht aan 
de raad. Het college heeft gereageerd op deze adviezen en de raad heeft besluiten 
genomen. Daarbij inbegrepen het advies om in Zwolle de grootschalige opwek te 
stimuleren met zoveel mogelijke lokaal eigenaarschap. Begin 2025 heeft de raad 
het beleidskader lokaal eigendom vastgesteld. 

 
ID uit Ibabs: 521  
Onderwerp: Mogelijkheid energieloket voor bedrijven 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frepository.officiele-overheidspublicaties.nl%2Fexternebijlagen%2Fexb-2024-23836%2F1%2Fbijlage%2Fexb-2024-23836.pdf&data=05%7C02%7C%7C0f5f80e089ee4912743108dd5fbfe72e%7C19dea41c63e941268596ff22f8184216%7C0%7C0%7C638772000018860125%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Yq3UOAxCnbSkf2nFRHJU7IqmFpw2WPv3zGlbKoN6tx8%3D&reserved=0
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Verzoek: Op 1 februari 2021 is toegezegd door de wethouder Spaans: 
Het college komt medio 2021 terug op de mogelijkheid om het energieloket ook 
voor bedrijven toegankelijk te maken. N.B. Hier is op dit moment nog geen budget 
voor. 

Toelichting: Het bedrijvenloket is inmiddels operationeel met de budgetten die hiervoor 
beschikbaar zijn gesteld.  

 
ID uit Ibabs: 544 
Onderwerp: Onderzoeken wijze afbouw biomassacentrales naar 2026 
Verzoek: Op 6 april 2021 is toegezegd door de wethouder Spaans: 

Het college gaat – nadat duidelijk is welk vervolg de rijksoverheid gaat geven aan 
het SER-advies ‘Biomassa in balans’- onderzoeken op welke wijze afbouw van 
biomassacentrales naar 2026 toe gerealiseerd kan worden en brengt hierbij de 
alternatieven in beeld komt hierover te zijner tijd met een voorstel naar de raad. 

Toelichting: In de Wet collectieve Warmte wordt opgenomen aan welke normen een 
warmtevoorziening (dus ook een biomassacentrale) moet voldoen. Bij of krachtens 
algemene maatregel van bestuur worden regels gegeven over: a. de gemiddelde 
toegestane uitstoot van broeikasgassen die jaarlijks ten gevolge van de levering van 
warmte aan verbruikers door een aangewezen warmtebedrijf in een warmtekavel is 
toegestaan, waarbij een onderscheid kan worden gemaakt tussen een op het 
moment van inwerkingtreding van dit artikel bestaande dan wel een nog aan te 
leggen of uit te breiden collectieve warmtevoorziening; b. de wijze waarop de 
uitstoot van broeikasgassen wordt berekend en vastgesteld. De verwachting is dat 
de Wcw zal worden vastegsteld op 1 januari 2026.  

 
ID uit Ibabs:   
  

754 

Onderwerp:  Contact ontwikkelaars ivm wendbaarheid behoeftes (Hanzekwartier) 
Verzoek:  De wethouder zegt toe dat ten aanzien van de precieze invulling van het bouwen in dit 

gebied de ambitie is om met de betrokken ontwikkelaars afspraken te maken over het 
behouden van de wendbaarheid bij wijzigende behoeften. 

Toelichting:   Gedurende planvormingsfase wordt altijd de behoefte meegenomen en waar mogelijk 
toegepast.  

 
ID uit Ibabs:       756 
Onderwerp:  Principes basiskwaliteit natuur (spoorzone Hanzekwartier) 
Verzoek:  De wethouder zegt toe dat de principes van de basiskwaliteit natuur bij de uitwerking 

van de plannen voor dit gebied zullen worden betrokken. 
Toelichting:  Uitwerking van de principes rond de kwaliteit van natuur vindt conform routekaart 

plaats gedurende het opstellen van het Ruimtelijk ontwikkelplan. College en 
gemeenteraad besluiten uiteindelijk of deze voldoende zijn verwerkt in het ROP. 

 
ID uit Ibabs:       769 
Onderwerp:  Dilemma's huisvesting maatschappelijke instellingen 
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Verzoek:  Op 16 januari 2023 zegt wethouder Rots een notitie toe over dilemma's 
huisvesting maatschappelijke instellingen als gevolg van binnenstedelijke 
ontwikkeling. 

Toelichting:  Sociaal maatschappelijke partners in Zwolle gaan data delen over 
maatschappelijk vastgoed zodat zichtbaar wordt of er behoefte is aan een Makel- 
en Schakelpunt. 

 
ID uit Ibabs: 814 
Onderwerp: Uitkomsten onderzoek eigenaarschap van het warmtebedrijf 
Verzoek: Op 5 juni 2023 is toegezegd door de wethouder Spaans: 

De raad ontvangt medio november de uitkomsten van het onderzoek naar het 
eigenaarschap van het warmtebedrijf. 

Toelichting: Bij het vaststellen van het Ontwikkelkader Warmtebedrijf Zwolle op 13 juli 2024 is 
opgenomen dat er in Zwolle een 100% publiek Warmtebedrijf wordt opgericht. 
Daarbij heeft de gemeente Zwolle nu 100% van de aandelen in bezit. Op 16 juli 
2024 is het oprichtingsbesluit genomen waarin de gemeente Zwolle 100% 
aandeelhouder (eigenaar) is van het Warmtbedrijf Holding Zwolle bv is.  

 
ID uit Ibabs:        819 
Onderwerp:  Verduurzaming sportaccommodaties 
Verzoek: Wethouder van Willigen komt schriftelijk terug op de context rondom de 

verduurzaming van de sportaccommodaties in relatie tot het bredere plan voor de 
verduurzaming van het gemeentelijk vastgoed. 

Toelichting: Er zijn veel gemeentelijke sportaccommodaties, dit betreft zowel de WRZV, t Anker 
als de zwembaden (vrolijkheid en het openluchtbad). Deze worden meegenomen in 
de verduurzamingslag van het gemeentelijk Vastgoed. Voor de 159 kleedkamers, 
ballenhokken en theeschenkhokjes, ligt een en ander complexer. Die worden niet 
meegenomen in de verduurzamingsslag omdat de gemeente maar deelbezit heeft. 
Wel proberen we in overleg met de verenigingen, zoveel mogelijk in te zetten op 
verduurzaming. Het project versnelling vervanging verlichting ten behoeve van 
buitensportaccommodaties (naar ledverlichting) is bijna afgerond.  

 
ID uit Ibabs:      848 
Onderwerp  Informeren opbrengsten project cultuursensitieve zorg tot nu toe. 
Verzoek: De raad wordt geïnformeerd over de opbrengsten van het project cultuursensitieve 

zorg tot nu toe. 
Toelichting: Afgedaan in de voortgangsrapportage Diversiteit en Inclusie. 

 
ID uit Ibabs:  857 
Onderwerp  Participatie alternatieve jaarwisseling 
Verzoek: Op 20 november 2023 is toegezegd door burgemeester Snijders: 

- Dat de participatie over een alternatieve jaarwisseling in het eerste halfjaar 
van 2024 zal plaatsvinden. 

Toelichting: - Het participatietraject heeft plaatsgevonden van 17 april 2024 t/m 15 juni 
2024. 
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- De raad is in september 2024 middels een scenarionota over de uitkomsten 
geïnformeerd, en heeft deze nota 1 oktober 2024 besproken. 

 
ID uit Ibabs:       880 
Onderwerp: Tijdig toezenden stukken gemeenschappelijke regelingen 
Verzoek: Het college zal bij de besturen van de gemeenschappelijke regelingen aandacht 

vragen voor het tijdig toezenden van stukken die voor een zienswijze aan de raad 
worden voorgelegd. 

Toelichting: Recentelijk zijn alle gemeenschappelijke regelingen (GR) van de verbonden 
partijen aangepast naar aanleiding van de nieuwe wet gemeenschappelijke 
regelingen (WGR). Per verbonden partij is de aangepast GR in de raad geweest 
voor zienswijze. In deze aanpassing is per verbonden partij opgenomen dat de 
termijn voor een eventuele zienswijze is verlengd van 8 naar 12 weken. Binnen 
deze 12 weken is het mogelijk om de raad tijdig te informeren en het indienen van 
een eventuele zienswijze vanuit de raad. Tevens hebben de portefeuillehouders 
bij de besturen van de GR’en aandacht gevraagd voor het tijdig toezenden van de 
stukken. Wij gaan er daarom vanuit dat in het vervolg de raad tijdig geïnformeerd 
zal worden als er stukken zijn waar een zienswijze van toepassing is. 

 
ID uit Ibabs: 894 
Onderwerp: De halfjaarrapportages m.b.t. uitvoering regeling woningisolatie delen met de raad 
Verzoek: Op 15 januari 2024 is toegezegd door de wethouder Spaans: De 

halfjaarrapportages m.b.t. uitvoering van de regeling voor woningisolatie zullen met 
de raad worden gedeeld 

Toelichting: In het najaar 2024 is de voortgang subsidieregeling Woningisolatie met de raad 
gedeeld. In de Zwolse Isolatie- en besparingsaanpak stellen we voor de raad in het 
vervolg over de voortgang te informeren via de halfjaarlijkse energiemonitor. Daarin 
nemen we ook de voortgang mee van bijvoorbeeld Warm Thuis en de inspanningen 
van bewonersinitiatieven. 

 
ID uit Ibabs: 895 
Onderwerp: Mogelijkheden ipv onmogelijkheden frictie energietransitie met de welstand. 
Verzoek: Op 15 januari 2024 is toegezegd door de wethouder Spaans: 

In het derde kwartaal wordt de raad geïnformeerd over de mogelijkheden in plaats 
van onmogelijkheden daar waar de energietransitie frictie oplevert met de welstand. 

Toelichting: Samen met de Zwolse Isolatie- en besparingsaanpak leggen we de Memo voor met 
de stand van zaken rondom de uitvoering van de Motie Wegnemen belemmeringen 
verduurzaming (2024). Deze gaat in op de ervaren belemmeringen, veroorzaakt 
door onder andere regelgeving en welstandsregels. Met de Isolatie- en 
besparingsaanpak stellen we voor een aantal belemmeringen weg te nemen, 
specifiek voor eigenaren van een monument. Met het programma Erfgoed en de 
nieuwe Nota Omgevingskwaliteit waarin verduurzaming expliciet aandacht krijgt, zal 
de motie worden afgedaan. 
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ID uit Ibabs:   896 
Onderwerp:   Informatie integrale aanpak overlast ganzen 
Verzoek:  Informatie geven over integrale aanpak door provincie van overlast door ganzen. 
Toelichting:  In een breed overleg (terrein beherende organisaties, gemeente, 

wildbeheereenheid, faunabeheereenheid en provincie) brengen we elkaar jaarlijks 
op een bijeenkomst op de hoogte van het ganzenbeheer van het afgelopen 
seizoen en dat wordt gezamenlijk geëvalueerd. 
De provincie heeft in haar integrale aanpak (in Faunabeheerplan 2024-2029) 
ingezet op continuering van het vorige beheerplan. 
Er is contact met de provincie Overijssel over de aanpak van overlast door 
ganzen. Wij zijn op de hoogte van hun aanpak, maar zien dat deze zich vooral 
richt op het buitengebied. Er is geen integrale aanpak vanuit de provincie die zich 
op de stad richt. Er is wel afstemming met de provincie op uitvoeringsniveau over 
het aanpakken aan de randen van de stad (lees: buitengebied van Zwolle). 

 
ID uit Ibabs: 937 
Onderwerp: Plan voor de voortzetting van Warm Thuis voorleggen aan raad 
Verzoek: Op 5 juli 2024 is toegezegd door de wethouder Spaans: 

Wethouder Spaans zegt toe dat het college in januari 2025 een plan voor de 
voortzetting van Warm Thuis aan de raad zal voorleggen; 

Toelichting: Het Plan voor de voortzetting van Warm Thuis is begin april voorgelegd, samen met 
de Zwolse Isolatie- en besparingsaanpak. 

 
ID uit Ibabs:         948 
Onderwerp  Definitief raadsvoorstel Zwolle Vuurwerkvrij 
Verzoek: Op 1 oktober 2024 is toegezegd door burgemeester Snijders: 

- Het definitieve raadsvoorstel wordt voor de behandeling van de begroting 
2025 aan de raad aangeboden. 

- In dit raadsvoorstel wordt naast de directe kosten voor een centraal 
evenement van €125.000,- ook inzicht gegeven in de secundaire kosten van 
een centraal evenement. 

- In het raadsvoorstel wordt ook ingegaan op de handhaving en de 
uitvoerbaarheid van een lokaal afsteekverbod. 

Toelichting: - Op 4 november 2024 is het definitieve raadsvoorstel behandeld in de 
gemeenteraad. 

- Er is €125.000 beschikbaar gesteld voor een centraal evenement. Daarvoor 
moet een externe partij het evenement organiseren. 

- In het raadsvoorstel is expliciet stilgestaan bij handhaving en de 
uitvoerbaarheid van het verbod. 

 
ID uit Ibabs:   950 
Onderwerp:  Opkoop woningen door beleggers in beeld brengen 
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Verzoek: Het monitoren van de opkoop van woningen door beleggers zal voor de raad in 
beeld worden gebracht door de relevante kadastercijfers onderdeel te maken van 
de woonbrief 

Toelichting: Afgedaan in de Woonbrief 2024 
 

ID uit Ibabs:     965 
Onderwerp:  Zero emissie zone 
Verzoek: Op 8 november 2024 heeft wethouder Guldemond toegezegd in reactie op 

amendement 2 (‘Verduurzaming vooruithelpen’)  dat bij het treffen van de 
voorziening die met dit amendement wordt beoogd, de ondernemers die het 
betreft worden betrokken. 

Toelichting: Ondernemers, leveranciers en belangenvertegenwoordigers van de ondernemers 
en logistieke partijen zijn vanaf het voornemen voor de instelling van de zero-
emissiezone in de binnenstad in Zwolle meegenomen. Het afgelopen jaar is de 
communicatie geïntensiveerd en hebben we gebruik gemaakt van de kanalen en 
netwerken van de belangenvertegenwoordigers in Zwolle en de regio. Er zijn 
verschillende bijeenkomsten geweest voor ondernemers en inwoners van de 
binnenstad. Alle bedrijvenverenigingen in Zwolle zijn bezocht, er zijn aparte 
bijeenkomsten voor de markt, cultuur/evenementen en bouw georganiseerd en 
veel ondernemers hebben we individueel gesproken. 

Eind januari hebben de wethouders Economie in de regio Zwolle een mail 
ontvangen waarin de gemeente Zwolle het aanbod heeft gedaan om toelichting te 
komen geven over de Zero-emissiezone gemeente Zwolle aan 
ondernemers(verenigingen) in de regio. In deze gesprekken zijn ook 
mogelijkheden van collectieve of alternatieve logistieke oplossingen besproken. 
We zijn momenteel in gesprek met ondernemers om te bezien hoe ondernemers 
te ondersteunen bij verduurzaming in relatie tot de ZE-zone en mogelijke 
collectieve oplossingen en financiële ondersteuning.   

 
ID uit Ibabs:   968 
Onderwerp:  In een update bij de Woonbrief in kwartaal 1 wordt door het college uitgelijnd 

hoe de wensen van de diverse doelgroepen op verschillende niveaus in de 
processen rondom 

Verzoek: Wethouder De Jong zegt in reactie op de moties 4 (‘Geef senioren een stem bij 
de woonopgave') en 7 (‘Geef woningzoekende een stem’) toe dat in een update 
bij de Woonbrief in kwartaal 1 volgend jaar door het college wordt uitgelijnd hoe 
de wensen van de diverse doelgroepen op verschillende niveaus in de 
processen rondom planvorming en beleidsontwikkeling worden meegenomen 

Toelichting: Afgedaan in de Woonbrief 2024 
 

ID uit Ibabs:     995 
Onderwerp  Schriftelijke reactie terugkoppeling invullers enquête diversiteit en inclusie 
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Verzoek: Wethouder Roelfs komt schriftelijk terug op de vraag of invullers van de enquête, 
met betrekking tot de onderzoeken genoemd in de update diversiteit en inclusie, 
een terugkoppeling krijgen/ hebben ontvangen. 

Toelichting: De respondenten van de provinciale lhbtiqa+ monitor krijgen geen schriftelijke 
terugkoppeling in verband met privacy. De monitor voor Zwolle is een uitsnede 
van het provinciale onderzoek. In principe is deelname aan het onderzoek 
anoniem. Een aantal respondenten laten wel hun e-mailadres achter om kans te 
maken op een prijs en/of als ze interesse hebben om mee te doen aan 
vervolgonderzoek. Maar zij geven hierbij expliciet geen toestemming om hun 
contactgegevens voor andere doeleinden te gebruiken.  
  
De onderzoekers doen inzet om de respondenten te bereiken met de resultaten 
van het onderzoek, via onder andere social-media berichten, een persbericht en 
betaal social-media advertenties. 

 

Openbaarheid 
Openbaar. 
 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van Zwolle, 
 
 
 
 
burgemeester, Peter Snijders  
 
 
 
 
secretaris, Dick Emmer 
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